
LETNI OBČNI ZBOR PAPIRNIŠKEGA PIHALNEGA ORKESTRA

Lani kar 88 vaj in 67 nastopov
Papirniški pihalni orkester (PPO) Vevče je imel 1. februarja v svojih prosto-

rih godbenega doma na Vevčah rcdni letni občni zbor. Člani so pregledali svoje
delo v preteklem letu in začrtali smeri delovanja v prihodnje.

' Tri glavne naloge, ki si jih je PPO
Vevče, po besedah predsednika Jo-
žeta Medena, zadal v lanskem letu,
so bile: na republiškem tekmovanju
pihalnih orkestrov doseči čim boljši
uspeh, dostojno izvesti praznovanje
85. obletnice orkestra in izpolniti vse
obveznosti do pokroviteljev: Papir-
nice Vevče, KS Vevče-Zgornji Ka-
šelj, občine Ljubljana Moste-Polje,
ZKO občine in mesta Ljubljane. Te
naloge je orkester v celoti izpolnil.

N'a republiškem tekmovanju je
dosegel drugo mesto, pripravil je od-
lično organizirano in odrnevno pro-
slavo svoje obletnice. izpolnil pa je
tudi svoje obveznosti do pokrovite-
ljev, lcar potrjuje tudi veliko število
nastopov.

PPO Vevče je med najaktivnej-
šimi društvi v naši občini. Člani orke-
stra, 79 jih je, so imeli v minulem letu
kar 88 vaj in 67 nastopov! Le malo-
katero društvo se lahko pohvali s to-
likšno intenzivnostjo dela. Pa ne gre
samo za količino. Na tekmovanju pi-
halnih orkestrov Slovenije 25. maja
1985 v Cankarjevem domu je orke-
ster prejel zlato plaketo v prvi ja-
kostni skupini, po številu točk pa se
je uvrstil na drugo mesto med ama-
terskimi pihalnimi orkestri v Sloveni-

ji. To je doslej najboljša uvr$titev or-
kestra na republiških tekmovanjih. S
tem je dokazal, da je eden najboljših
pihalnih orkestrov v Sloveniji in Ju-
goslaviji.

Med 67 nastopi v lanskem letu je
bilo 7 celovečernih koncertov, vsakič
z drugim programom, in 10 prome-
nadnih koncertov. Orkester je sode-
loval na proslavah, družbenopolitič-
nih in športnih manifestacijah, turi-
stičnih prireditvah, na žalnih kome-
moracijah in žalnih obredih. Imel je
tonska in vidco sneman/a zx RTV
Ljubljana in ORF — avstrijsko tele-
vizijo. Posnel je prvomajsko oddajo,
ki so jo predvajaie vse jugoslovanske
TV postaje. Nastopil je v oddaji av-
strijske televizije Skedenj z godci, ki
jo je predvajala poleg avstrijske tudi
Ijubljanska televizija, pa še zahod-
nonemška TV mreža ARD in 3 sat,
satelitski TV program švicarske,
nemške in avstrijske televizije.

PPO Vevče je sodeloval na vseh
pomembnejših prireditvah v naši ob-
čini in v mestu Ljubljani. Odzival pa
se je tudi vabilom iz drugih krajev
domovine in zamejstva. Tako je na-
stopil tudi v Italiji, v Dolini pri Trstu
in v Vidmu.

Lani je PPO Vevče slavil 85.
obletnico svojega delovanja. Junija

je izvedel slavnostni koncert v kul-
turnem domu Španski borci in pa-
rado na Vevčah, kjer so sodelovale
številne prijateljske godbe z vseh
koncev Slovenije, pa tudi godba iz
pobratenega Leverkusna iz ZR
Nemčije. Prav v dneh proslavljanja
obletnice je PPO gostil to godbo.
Gostje iz Leverkusna so bili teden
dni v Ljubljani. Izvedli so tudi nekaj
koncertov. Slovenijo so si ogledali po
dolgem in počez. Sodelovanje z njimi
je postalo tako rekoč že tradicional-
no. Gostje iz Leverkusna obiščejo
Ljubljano in Slovenijo, čez dve leti
pa PPO Vevče odpotuje na obisk v
Levirrkuscn. Polcg tega orkestra tudi
sicer sodelujeta, na primer z izme-
njavo notnega materiala ipd.

Pihalni orkester je lani uvedel no-
vost. Decembra je na OŠ Edvarda
Kardelja v Polju izvedel prvi infor-
mativno poučni koncert. Učencem
osnovne šole se je predstavil s popu-
larnim programom, dirigent pa je
tudi z besedo predstavil orkester in
posamezne inštrumente. Koncert je
učence navdušil. V orkestru kmalu
pričakujejo nove moči iz njihovih
vrst. Načrtujejo, da bodo tovrstni
koncerti v prihodnje postali stalen
način predstavitve orkestra mladim.

Na občnem zboru so sprejeli de-
lovni program za letošnje leto in
srednjeročni plan 1986-90. Sprejeli
so tudi samoupravni sporazum o za-
gotavljanju možnosti za nadaljnji ra-
zvoj PPO Vevče. Po tem sporazumu
bo PPO del sredstev pridobil z nepo-
sredno finančno in materialno ude-
ležbo nekaterih delovnih in drugih
organizacij. Udeleženci tega spora-
zuma so med drugim Papirnica
Vevče, Indos, HP Kolinska in pivo-
varna Union.

Za pomembno so na občnem
zboru označili sodelovanje z ansam-
blom Ijubljanskih mažoret. Kar 2 I
nastopov je lani orkester izvedel s
sodelovanjem tega ansambla. Po-
memben delež so mažorete imele
tudi pri izvedbi proslave 85. oblet-
nice orkestra. Vse to kaže na veliko
popularnost te dejavnosti.

Za delo pihalnega orkestra je veli-

kega pomena tudi glasbeno izobra-
ževanje članov. Najpomembnejše je
izredno dobro sodelovanje z glas-
beno šolo Lj. Moste-Polje, kjer se
šola 15 učencev. Poleg tega ima v
prostorih godbenega doma organizi-
rano dopolnilno izobraževanje za
tenor, bariton, bas in tolkala. Dva
člana orkestra obiskujeta srednjo
glasbeno šolo in eden akademijo za
glasbo.

Sedem mladih članov orkestra je
sodelovalo v slovenskem mladin-
skem orkestru, ki združuje najboljše
mlade člane pihalnih orkestrov iz vse
Slovenije. Sestane se vsako leto za
teden dni in naštudira program, ki ga
predstavi na javnih koncertih in po-
sname za RTV. Slovenski mladinski
pihalniorkestervodi JožeHriberšek,
ki je sicer dirigent vevškega orkestra.

Jože Hriberšek je na občnem
zboru podal pregled koncertnega
dela v lanskem letu in predlagal kon-
certni program za prihodnje obdob-
je, ki ga je občni zbor potrdil. Pti se-
stavljanju koncertnega programa je,
po njegovih besedah. največji pro-
blem pomanjkanje del sodobnih slo-
venskih skladateljev, ki tako rekoč
sploh ne pišejo za pihalne okrestre.
Zato bo orkester v prihodnje naročal
skladbe neposredno pri skladateljih.
za katere bo zainteresiran. V prihod-
n je naj bi orkester več pozornosti po-
svetil figurativnemu nastopanju.
Svoje delo pa mora usmeriti tako, da
bo vrhunec dosegel leta 1989, ko se
bo udeležil naslednjega republiškega
tekmovanja pihalnih orkestrov in. če
bo zbral potrebna sredstva, tudi sve-
tovnega prvenstva pihalnih orke-
strov v mestu Kerkrade na Nizozem-
skem.
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